



*English below*

Chers Parents, Chers Visiteurs,

À l'occasion de la Somerfest 2024, les organisateurs de l'évènement avec la CdE Event Team prendront des photographies et réaliseront des enregistrements vidéo des activités et spectacles qui s'y dérouleront.

En pénétrant sur le site de l'École ce samedi 25 mai, vous acceptez que votre image puisse être captée et publiée par l'APEEE.

Les organisateurs essaieront, dans la mesure du possible, de prendre des photos non individualisées.

Les photographies seront partagées avec la communauté scolaire par l'APEEE via son canal de communication (<http://www.bru4.eu>) à des fins de promotion de ses activités en 2024-2025.

Le comité Somerfest

---

Dear Parents, Dear Visitors,

The organizers of the Somerfest 2024 with the CdE Event Team will take photographs and make video recordings of the activities and shows that will take place during this event.

By entering the school premises on May 25, you consent to the use of your image in connection with all forms of photography and video recordings and for their publication by the APEEE.

The organizers will try, as much as possible, to capture the crowd and the atmosphere rather than individuals.

The photographs will be shared with the school community by the APEEE via their communication channel (<http://www.bru4.eu>) for the purpose of promoting its activities in 2024.

The Somerfest Committee

